
transkrypcja z LXII sesji 30.11.2023 r. 
 
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Witam bardzo serdecznie na LXII sesji Rady Miejskiej w Chojnie w dniu dzisiejszym, to jest 30 listopada 
2023 roku. Witam serdecznie Panią Burmistrz Barbarę Rawecką, Panią Mecenas, Kierowników, 
Naczelników, Sołtysów, zaproszonych gości oraz szanownych Radnych. W punkcie pierwszym mamy 
otwarcie sesji oraz stwierdzenie kworum. W związku z powyższym proszę o potwierdzenie swojej 
obecności. Dziękuję. Na podstawie listy obecności stwierdzam, iż obecnych jest trzynastu radnych, 
dwóch radnych jest nieobecnych. W punkcie drugim mamy przyjęcie protokołu z LXI sesji z 2 listopada 
2023 roku. Proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż protokół 
został przyjęty. Kolejny punkt 3. przedstawienie porządku obrad. W tym punkcie wpłynął wniosek Pani 
Burmistrz. Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, 
wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Chojnie w dniu 30 listopada 2023 
roku następującego punktu: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Chojna na lata 2023-2036. Czy jeszcze są jakieś wnioski?  
Radny Oleśków, proszę bardzo.  
Radny Norbert Oleśków 
- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Burmistrz, ja składam wniosek, w związku z tym, że tutaj 
głosów trochę się pojawiło i zarówno prywatnych, jak i tutaj w rozmowach kuluarowych między 
radnymi, trochę niejasności i dlatego odnośnie punktu piętnastego prosiłbym o wycofanie tego punktu 
z porządku obrad. I myślę, że ten punkt wymagałby jeszcze dalszej dyskusji i rozwiania wszelkiej 
wątpliwości. Dlatego wnioskuję o wycofanie punktu piętnastego z dzisiejszego porządku obrad. 
Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy jeszcze Państwo mają jakieś wnioski? Nie widzę, w związku z tym musimy poddać pod 
głosowanie obydwa wnioski. Pierwszy wniosek Pani Burmistrz o wprowadzenie do porządku obrad 
punktu: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Chojna na lata 2023-2036. Proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania 
stwierdzam, iż wniosek został przyjęty jednogłośnie. Proszę o głosowanie w sprawie wniosku Radnego 
Norberta Oleśków dotyczącego wycofania z porządku obrad punktu piętnastego o treści: rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 
dzierżawy nieruchomości o numerach działek 36/227, 36/294, 36/221, 36/231, położonych w obrębie 
8 miasta Chojna. Druk numer 10.  
 
Radny Michał Burak  
- Pani Burmistrz, ja tylko dopytam, czy będzie skutkowało czymś, jak tą uchwałę zdejmiemy? Nie będzie 
skutkowało? Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Proszę o głosowanie. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż wniosek Radnego Oleśków 
został przyjęty. Dziewięć głosów za, dwa głosy wstrzymujące się i dwa głosy przeciw. Proponuję, aby 
punkt dotyczący Wieloletniej Prognozy Finansowej, jak to zwykle było, wprowadzić po punkcie 
dotyczącym rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 rok. 
Czy są jakieś wątpliwości? Może tak być, tak? Nie ma wątpliwości, w związku z powyższym 
przechodzimy do kolejnego punktu. Jak? Cały porządek. Rozumiem, że porządek jest taki 
zatwierdzony? Czy wymaga przyjęcia jeszcze głosowania cały porządek obrad? Nie wymaga. W 
związku z tym przechodzimy do punktu 4. informacja Burmistrza o pracach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Oddaję głos Pani Burmistrz Barbarze Raweckiej.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
- Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni goście, w okresie międzysesyjnym 
chciałam przypomnieć, że w listopadzie, na początku listopada mieliśmy sesję, więc ten okres 
międzysesyjny jest krótszy. Aczkolwiek w tym czasie mieliśmy święto narodowe 11 listopada.  



W przeddzień 11 listopada w sali widowiskowej odbył się Wojewódzki Konkurs Piosenki Patriotycznej 
i tam było 48 uczestników. Naprawdę wykonanie tych dzieci, myślę, że uczenie patriotyzmu właśnie 
poprzez piosenkę jest bardzo dobre, od przedszkolaka aż do piętnastolatka mogli się pokazać myślę, 
że najbardziej utalentowane dzieci czy młodzież, już właściwie młodzi ludzie. I było naprawdę bardzo 
patriotycznie i zresztą bardzo ładnie wykonane. I zarówno Centrum Kultury też zrobiło wspaniałą 
oprawę tutaj, jeżeli idzie o scenerię. 11 listopada uczestniczyłam w obchodach Święta Niepodległości, 
które było podzielone na kilka imprez. Rozpoczęły się uroczystościami religijnymi w Kościele 
Mariackim i złożeniem kwiatów pod pomnikami Jana Pawła II oraz mieszkańców Chojny. Następnie 
byliśmy na stadionie miejskim. Tam się odbywał też mecz piłkarski. Też tam były takie zachowania 
patriotyczne kibiców, ale też zresztą się umówiliśmy z kibicami, którzy później o godzinie 18.00 zrobili 
pokaz przed Kościołem Mariackim i też wspólne śpiewanie piosenek patriotycznych. I cieszę się, że 
niektóre osoby od nas tam uczestniczyły w tym spotkaniu, bo to naprawdę kibice również się wykazali 
tym, że wykonali najdłuższą flagę w powiecie, ale to chyba nie chodzi o najdłuższą flagę, ale że ją 
zawiesili akurat w Kościele Mariackim i na mniejsze flagi na dwóch bramach, Świeckiej i Barnkowskiej 
i to też jest pewna oznaka ich formy patriotyzmu. A później o godzinie koło 15.00 wzięliśmy udział, 
byliśmy w świetlicy w Rurce. Tam z udziałem mieszkańców miejscowości Rurka, Kamienny Jaz, 
Strzelczyn, ale też i mieszkańców Chojny uczestniczyliśmy, to był trzeci rajd Nordic Walking 'Idę dla 
Niepodległej' zorganizowany przez Koło Gospodyń w Rurce i Stowarzyszenie Lago z Kamiennego Jazu. 
I również później były śpiewy patriotyczne, a także takie wspólne biesiadowanie i to była ta kolejna 
forma, która pokazała, że można obchody Święta Niepodległości również obchodzić radośnie i cieszyć 
się z tego dnia. 13 listopada w szkole podstawowej uczestniczyłam w jednej z lekcji, bo to właściwie 
był nasz mieszkaniec, Pan Adam Jamróz, który pokazywał widzącym, jak trzeba widzieć innych, bo to 
jest osoba niewidoma od urodzenia. I Pan Adam pokazał młodym ludziom, przedstawił różne formy, 
nie bał się odpowiedzi i jego niepełnosprawność nie była przeszkodą, żeby udzielać odpowiedzi 
uczniom. Pokazał, jak należy osobę niepełnosprawną, a szczególnie niewidomą w tym przypadku i 
pomóc jej jak trzeba i w jakiej formie to się robi, ale też przedstawił, co osoba niewidoma, jeżeli ma i 
w domu opiekę, ale też i ma chęci, może zrobić. Pan Adam generalnie ukończył Wydział Nauk 
Politycznych i Dziennikarstwa Adama Mickiewicza w Poznaniu. Pracuje w Radiu News, to jest Radio 
Uniwersytetu Szczecińskiego. Jest komentatorem sportowym. Jeżeli Państwo jesteście ciekawi, jak to 
robi, to pewnie chętnie się z wami spotka i opowie. Jeździ na nartach, na rowerze, biega, pływa, 
dodatkowo jeszcze wspomaga ludzi i jest osobą, która radzi sobie w swojej niepełnosprawności 
całkowicie i prowadzi takie spotkania z dziećmi. A na koniec jeszcze zagrał dzieciom motywy muzyczne 
z bajek. Ale też na koniec, ponieważ było to 13 listopada, więc w okolicach Święta Niepodległości zagrał 
również hymn, a nasi młodzi mieszkańcy Chojny wykazali się znajomością hymnu i razem tak zakończyli 
spotkanie. Więc naprawdę powinniśmy być dumni, że takiego mieszkańca w Gminie Chojna mamy i że 
możemy z taką osobą współpracować, a na pewno też otworzył serca młodych ludzi na 
niepełnosprawnych. Bo my tak często, powiem, mijamy te osoby niepełnosprawne, nie zauważamy 
albo udajemy, że nie zauważamy, a on pokazał, że niepełnosprawny generalnie nie potrzebuje naszej 
pomocy jako takiej, tylko potrzebuje tego, żeby był zauważony. On pomimo swojej, powiem, 
ułomności, jeżeli idzie o wzrok, widzi każdego potrzebującego i to jest to, czego my widzący często nie 
mamy. Także zachęcam do takiego spotkania. Jak Pan Adam będzie, on wielokrotnie będzie się jeszcze 
pokazywał i myślę, że warto tutaj o nim mówić cały czas. 17 listopada i 18. uczestniczyłam w pierwszym 
Chojeńskim Spotkaniu Artystycznym Seniorów 'Jesienny Liść 2023'. Wystąpiło tam wiele zespołów. 
Oczywiście nasze panie artystki, czyli nasze Fajne Babki tutaj z Chojny, ale też wystąpiły tutaj osoby z 
Morynia, Szczecina, Stargardu, Gryfina, Widuchowej i Myśliborza. Pomysłodawcą jest pan Janusz 
Janiszewski, ale gdyby nie Pan Dyrektor Centrum Kultury i pracownicy, to pewnie ta impreza nie 
miałaby tak świetnej oprawy. Powiem tak. Tak jak sobie siedziałam na tej sali i tak oglądałam, to nieraz 
żałowałam, że tak mało ludzi przyszło. Chociaż nie powiem, że było mało, ale że tak mało przyszło, bo 
naprawdę seniorzy potrafili dać taki pokaz i taką werwę mieli w sobie, że warto było popatrzeć i 
popodziwiać ich umiejętności, zdolności i chęć do życia, a przede wszystkim ich taką formę taką nie 
fizyczną, ale bardziej psychiczną. Radośni, wspaniali ludzie i jak będzie następnym razem, to naprawdę 



zachęcam, bo to jest po prostu naprawdę coś takiego, gdzie zawsze nam się wydawało, i to ja to często 
powtarzam, tak jak kiedyś osoby niepełnosprawne trzymano w domu i udawano, że nie ma 
niepełnosprawności, a te osoby siedziały w tym domu zahukane, biedne i nie miały kontaktu. Tak teraz 
cieszę się, że właśnie seniorzy wyszli i chcieli się wykazać właśnie swoją pomysłowością, bo to są te na 
przykład nasze panie samą sztukę swoją szykują same. Także to są ich teksty, ich pomysły, ich gra. 
Także tutaj naprawdę warto, no ale też powiem, że były takie tańce w takim wydaniu, że warto było 
na to popatrzeć, ale akordeony z Morynia to już w ogóle też poruszyły wszystkich. Także zachęcam do 
takiej... W momencie, jak są takie imprezy, a Państwo macie trochę chwilę czasu, to zachęcam do tego, 
żeby przyjść i zobaczyć, bo to naprawdę warto. 21 listopada podpisałam z firmą DANKOM umowę na 
wykonanie zadania zagospodarowania terenów przyległych na osiedlu domów wielorodzinnych w 
Grzybnie. I ta kwota zadania wyniosła 1122379,00, a dostaliśmy dofinansowanie z Krajowego Ośrodka 
Rolnictwa w kwocie 781419,00 złotych. I to zadanie ma być skończone w grudniu. 21 listopada również 
miałam taką przyjemność, odwiedziłam mieszkankę tutaj na Wodnej naszej gminy, Panią Jadwigę 
Kamińską, która obchodziła setne urodziny. No cóż, życzę każdemu takiej formy w wieku 100 lat i 
jeszcze do tego życzę, żeby tutaj Pani Jadwiga swoją radością, umiejętnością śpiewu, jeszcze Pani 
Jadwiga śpiewa, tak? I tym, żeby cieszyła się takim szacunkiem rodziny, jak to widzieliśmy, bo 
naprawdę Pani Jadwiga pewnie zawdzięcza wszystko swojej rodzinie. I myślę, że to jest taki, no tych 
stulatków wielu nie mamy, ale jak już mamy, to życzę, żeby właśnie każdy tak dbał o osobę stuletnią, 
jak ta rodzina to robi. I 21 listopada również z okazji Dnia Pracownika Socjalnego spotkałam się tu z 
pracownikami Ośrodka Pomocy Społecznej. Oprócz życzeń tutaj w sali, również postaraliśmy się o taki 
element muzyczny w wykonaniu Hani Ferfet. Wykonała tutaj trzy piosenki i taki był podkład muzyczny, 
bo pracownicy Centrum Kultury tu byli. Także myślę, że panie, które najczęściej bardzo cicho pracują i 
gdzieś tam z daleka, nawet niektórzy nie zauważają, że są takie panie, to w tym dniu poczuły się tak 
trochę lepiej i dowartościowane. To jest bardzo ciężka praca, niekoniecznie dobrze płatna, ale za to 
jest. 7 listopada już przeprowadziłam negocjacje na transport publiczny, to są na oferty cenowe na 
transport publiczny. Ja przypominam, że u nas już nie ma takiego transportu typowo szkolnego, tylko 
jest publiczny, a w ramach publicznego jest też szkolny wykonany, czyli wszyscy mieszkańcy mogą 
jeździć. Wsłuchując się w głosy mieszkańców zmieniliśmy godziny tutaj regularne transportu 
publicznego tak, żeby młodzież ze szkół ponadpodstawowych czy ponadgimnazjalnych, to są tak i tak, 
mogła dojeżdżać, wracać do domu autobusami. I tu udało mi się też wynegocjować i z tego się bardzo 
cieszę, że od 1 stycznia, w momencie jak ruszy transport publiczny, wszystkie osoby 70 plus z kartą 
mieszkańca będą miały wolne przejazdy autobusami. Wszystkimi, obojętnie, który to jest przewoźnik. 
To jest taki, no myślę, że dobry krok, bo nie zawsze osoby starsze mają środki, a też potrzebują, żeby 
dojechać i dlatego też staraliśmy się to zrobić tak, żeby można było robić. Chciałam przypomnieć, że 
transport również funkcjonuje w czasie ferii i w czasie wakacji. Bo to nie są, dalej przypominam, już 
transport szkolny, tylko publiczny. I dodatkowo chciałam jeszcze powiedzieć, że udało nam się jeszcze 
wynegocjować i znaleźć wykonawców, a wcale łatwo nie było. I wspólnie z powiatem wykonujemy 
dwa chodniki. Jeden przy ulicy Rogozińskiego, obiecany przez panią radną, że będzie kontynuowany, 
więc jest. A drugi chodnik robimy tam, gdzie było bardzo niebezpiecznie, no jeszcze jest, ale będzie już 
troszeczkę inaczej na ulicy Łąkowej, ale szczególnie tutaj za już wejście od razu na ulicę Łąkową, tam 
gdzie jest mur z jednej strony od tak zwanego czerwonego budynku, tam gdzie kiedyś była Straż 
Graniczna, a z drugiej strony był żywopłot i tam jest teraz chodnik. Będzie lada moment skończony i 
już mieszkańcy, właściwie użytkownicy tej drogi, bo to i ci co chodzą, i działkowcy, i mieszkańcy nie 
będą musieli się bać, że któryś tam samochód nie zauważy ich tam na tej drodze i gdzieś tam potrąci. 
Dodatkowo chciałam powiedzieć, że systematycznie staramy się to robić, aczkolwiek to długo trwa, 
już to mówiłam, tak po okresie prawie trzyletnim udało nam się w końcu w tym roku zrealizować takie 
trzy ważniejsze doświetlenia. Jedno doświetlenie to jest tam przy wjeździe do Chojny, czyli ulicy Aleja 
Wojska Polskiego, bo tam było zawsze bardzo ciemno i mało bezpiecznie. Dodatkowo ulica 
Szczecińska, bo tam była taka luka, szczególnie chodziło mi o mieszkańców tutaj chodzących pieszo, 
bo tam naprawdę było bardzo niebezpiecznie. I trzecie takie zadanie, które jest realizowane, to 
doświetlenie przejść dla pieszych na drogach krajowych. To są takie, jesteśmy tu związani pewnymi 



umowami. No i teraz w przetargu, który rozstrzygnęliśmy, ale to za chwilę będę mówiła, bo to będzie 
jedna ze zmian tutaj w WPF-ie, rozstrzygnęliśmy też przetarg i będziemy wykonywać jeszcze 
doświetlenie akurat Mętna Małego, bo tam jest, zawsze był problem. I tutaj będziemy robić jeszcze 
zmianę oświetlenia na Orliku, ponieważ to jest takie energochłonne. A złożyliśmy też wniosek i 
czekamy na rozstrzygnięcie, na wymianę całego oświetlenia na terenie Gminy Chojna, wymianę 
wszystkich lamp na lampy ledowe w programie 'Rozświetlamy Polskę' i mam nadzieję, że już niedługo 
będzie rozstrzygnięcie i wtedy wymienimy wszystkie lampy. I chciałam jeszcze tu powiedzieć, że 
rokrocznie składamy wniosek do ENEI, bo to na takich miejscach, gdzie ma to ENEA, to ona 
przygotowuje dokumentację i czekamy, co NEA teraz w tych dokumentacjach, bo my tam złożyliśmy 
dużo więcej wniosków i będzie realizowane. Ja tylko przypomnę, że ENEA realizuje, ale gmina płaci. 
Także żeby to było jasne. Ale my sami jako gmina takich tutaj nie robimy inwestycji i w związku z tym 
tak to wygląda. I dziękuję serdecznie.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję bardzo. Czy są pytania do Pani Burmistrz? Czy odnośnie tego? Tak.  
Radny Norbert Oleśków 
- Teraz czy na koniec w uwagach, jak już jesteśmy, bo Pani Burmistrz mówiła właśnie o tym ciągu 
pieszym przy ulicy Łąkowej. Na dole tam jest mostek i są takie barierki nad rzeczką. Nie ma tam 
żadnego odblasku. Jak się w nocy jedzie po zmierzchu, nie widać tego mostku w ogóle. Jakby coś tam 
się udało gdzieś tam nakleić, bo to jest taki punkt, gdzie można sobie zrobić krzywdę, a po prostu tego 
nie widać. Dziękuję.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
- Dziękuję. Bardzo cenna uwaga. Na pewno tam zrobimy.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. nie ma już pytań, tak? Odnośnie okresu międzysesyjnego Pani Burmistrz. W związku z tym 
przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 5. informacja Przewodniczącego Rady dotycząca spraw w 
okresie międzysesyjnym. 8 listopada wpłynęła prośba przedstawiciela Izby Rolniczej w sprawie 
obniżenia przez Radę średniej ceny skupu żyta ogłoszonej przez Prezesa Głównego Urzędu 
Statystycznego będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2024. 14 listopada 
Pani Burmistrz przedłożyła projekt budżetu Gminy Chojna na 2024 rok i projekt WPF, czyli Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2024-2036. 15 listopada wpłynęła kserokopia wykazu nieruchomości 
lokalowej położonej w Chojnie przy ulicy Owocowej 16/2, przeznaczonej do sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej na rzecz najemcy. 22 listopada wpłynęły opinie Sądu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie o projekcie uchwały budżetowej Gminy Chojna na rok 2024 i o projekcie 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 2024-2036. 29 listopada 
wpłynęła informacja Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego o udzieleniu dotacji z 
przeznaczeniem na remont kościoła w Naroście i Kościoła Mariackiego w Chojnie. Wszystkie pisma są 
do wglądu w Biurze Rady. Czy są jakieś pytania? Nie widzę, w związku z tym przejdziemy do kolejnego 
punktu. Punkt 6. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Chojna na 2023 
rok. Druk numer 1. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Burmistrz proszę o omówienie projektu.  



Burmistrz Barbara Rawecka 
- Tak się złożyło, że dzisiaj ja będę. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni goście, to są 
generalnie takie zmiany, które są zmianami czyszczącymi, ponieważ są takie zadania, które już w tym 
roku nie będą wykonane, więc w związku z tym ściągamy, zmniejszamy w tej części już nasze plany 
finansowe. I jednak jedynym, takim najważniejszym elementem to jest to, że przetarg na wykonanie 
tutaj ciągu dróg w Grzybnie był wyższy niż zakładaliśmy. W związku z tym również wprowadzamy 
zwiększenie i ono jest tam najważniejsze, 140000,00, abyśmy mogli to zadanie realizować i żeby nie 
trzeba było do KOWR-u oddać pieniędzy, a tutaj brakowało nam tych pieniędzy i w związku z tym to 
jest taka najważniejsza zmiana, która tutaj jest. Pozostałe to są, mówię, takie zadania czyszczące, żeby 
tutaj też wyprowadzić już niektóre kwoty, bo w tym roku już nie skończymy niektórych dokumentacji. 
One będą na przyszły rok i dlatego też zmniejszamy tutaj plany.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy macie Państwo pytania do Pani Burmistrz odnośnie przedstawionego projektu? Nie 
widzę, w związku z tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania 
stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Punkt 7. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 2023-2036. Stanowisk komisji nie ma, 
punkt wprowadzony. Panią Burmistrz proszę o omówienie projektu.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
- Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w związku z tym, że plan WPF zazwyczaj odzwierciedla to, co 
się dzieje w budżecie, ale w tym przypadku zrobiliśmy przetarg na zadania proekologiczne w Gminie 
Chojna i to jest wykonanie termomodernizacji tutaj poddasza Szkoły Podstawowej nr 2 na Lotnisku im. 
Kornela Makuszyńskiego i również wymiana centralnego ogrzewania, a także zamontowanie już 
centralnego ogrzewania, bo do tej pory szkoła była ocieplana, właściwie ogrzewana poprzez pobór 
ciepła z kotłowni takiej lokalnej. Teraz tutaj w nowym tutaj planie mamy wykonanie pomp ciepła 
wspomaganych gazem. To jest takie nowe rozwiązanie, ale ma być mniejsze zużycie tejże energii i w 
związku z tym zrobiliśmy przetarg. I tam są też te lampy, o których ja mówiłam w Mętnie Małym i Orlik. 
I w tym przypadku wyszło nam, że te zadania kumulując, bo to są jako jedno, bo tam mamy te środki 
z Ładu Polskiego, wyszło nam, że to zadanie będzie droższe, licząc jeszcze inspektora nadzoru, około 
500000,00. I dlatego też w WPF-ie wprowadzam tutaj w tym zadaniu, które jest, czyli w tym 
przedsięwzięciu do WPF-u, te 500000,00 więcej, żebyśmy mogli to zadanie realizować. Bo gdybyśmy 
unieważnili ten przetarg, zawsze istnieje niepewność, czy nam dopuszczą jeszcze raz przeprowadzenie 
tutaj przetargu, bo to jest w ramach Polskiego Ładu. I w związku z tym proszę o Wysoką Radę o 
podjęcie uchwały pozwalającej na wykonanie tego przedsięwzięcia.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy mają Państwo pytania do Pani Burmistrz odnośnie przedstawionego projektu? Nie 
widzę, proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został 
przyjęty jednogłośnie. Punkt kolejny, 8. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia 
kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania 
w formie posiłku lub świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych 
rządowym programem 'Posiłek w szkole i w domu' na lata 2024-2028. Druk numer 2. Proszę o 
stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  



Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Kierownik proszę o omówienie projektu.  
Kierownik OPS w Chojnie Agnieszka Horwat-Makowska 
- Szanowni Państwo, w sierpniu bieżącego roku ogłoszony został nowy program dotyczący wsparcia  
w zakresie dożywiania. Nazywa się on 'Posiłek w szkole i w domu' i jest kontynuacją realizowanego  
na bieżąco programu, który zakłada, że taką pomocą w zakresie właśnie dożywiania w formie posiłku 
lub posiłków, zakupu artykułów spożywczych albo przyznania świadczenia pieniężnego będą objęte 
osoby, których kryterium dochodowe nie przekracza 200%. Do kompetencji Rady należy uchwalenie i 
podniesienie tego kryterium również na poziomie gminy. Stąd też przedłożony projekt uchwały 
zakładający podniesienie tego kryterium uprawniającego do korzystania z programu do 200%,  
co pozwoli na objęcie pomocą szerokiej grupy mieszkańców gminy. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Mają Państwo pytania do Pani Kierownik odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, w związku 
z tym proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został 
przyjęty jednogłośnie. Punkt kolejny, 9. rozpatrzenie projektu uchwały sprawia określenia zasad 
zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 
produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 'Posiłek w szkole  
i w domu' na lata 2024-2028. Druk numer 3. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Kierownik proszę o omówienie projektu.  
Kierownik OPS w Chojnie Agnieszka Horwat-Makowska 
- Szanowni Państwo, w odniesieniu do tego samego programu kompetencją Rady jest ustalenie zasad 
zwrotu wydatków poniesionych na udzielenie pomocy mieszkańcom, których dochody przekraczają 
kryterium dochodowe. W przedłożonym w projekcie uchwały proponujemy odstąpienie od żądania 
zwrotu od osób, którym udzielano pomocy, których dochód nie przekracza 200% kryterium. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Są pytania do Pani kierownik odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, w związku z tym proszę 
o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty 
jednogłośnie. Punkt 10. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego 
programu osłonowego 'Pomoc gminy w zakresie dożywiania dzieci, młodzieży i osób dorosłych na lata 
2024-2028'. Druk numer 4. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  



Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Kierownik proszę o omówienie projektu.  
Kierownik OPS w Chojnie Agnieszka Horwat-Makowska 
- Szanowni Państwo, program osłonowy proponowany i przedłożony do uchwalenia Państwu jest 
kontynuacją programu realizowanego już w latach ubiegłych. Uchwalenie tego programu jest 
niezbędne do tego, aby m.in. objąć pomocą dzieci, które zgłoszą chęć zjedzenia, posiłku, a które  
nie były do tej pory objęte pomocą na podstawie decyzji administracyjnej i taka liczba dzieci, których 
można dożywiać w szkołach bez decyzji i bez wywiadu wcześniej przeprowadzonego, nie może 
przekroczyć 20% liczby uczniów. Oprócz tego program zakłada także wsparcie osób dorosłych  
w zakresie zakupu artykułów żywnościowych lub posiłku, a także wsparcie dzieci do czasu rozpoczęcia 
nauki w szkole podstawowej. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- [niesłyszalne] Pani Kierownik odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, proszę o głosowanie. 
Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. 
Punkt 11. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 
uwzględnionej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, 
młodzieży i uczniów do placówek oświatowych. Druk numer 5. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja 
Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Panią Naczelnik proszę o omówienie. Panią Dyrektor, tak? Pani Dyrektor, proszę o omówienie 
projektu.  
Dyrektor ASiIS w Chojnie Weronika Kotlińska 
- Szanowni Państwo, w związku z wejściem w życie nowych regulacji ustawy prawo światowe, w której 
zmodyfikowano zasady ustalenia zwrotu kosztów dowozu dzieci i uczniów niepełnosprawnych,  
w przypadku, gdy dowożenie zapewniają rodzice, zmianie uległ sposób obliczania kosztów zwrotu 
przysługującego rodzicom. Został zmieniony wzór wyliczenia zwrotu kosztów jednorazowego 
przewozu w miejsce średniej ceny jednostki paliwa w danej gminie. Została wprowadzona stawka  
za 1 km przebiegu pojazdu. W projekcie uchwały proponuje się stawkę za 1 km bez względu  
na pojemność skokową silnika w wysokości 1,20 zł. Wobec powyższego przyjęcia uchwały jest 
uzasadnione. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- [niesłyszalne] Do Pani Dyrektor odnosi się przedstawionego projektu? Nie widzę. W związku z tym 
proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został 
przyjęty jednogłośnie. Punkt 12. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego 
programu współpracy Gminy Chojna z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2024 rok. Druk numer 6. Proszę o stanowiska 
Komisji, Komisja Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  



Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Naczelnik wydziału USCO Magdalena Andrzejewska 
- Drodzy Państwo, roczny program współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego wynika z obowiązku, który ustawodawca 
nałożył na organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego przepisami ustawy o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie. Głównym celem programu jest kształtowanie społeczeństwa 
obywatelskiego oraz umacnianie i budowanie partnerstwa pomiędzy gminą a organizacjami służącymi 
zaspokajaniu potrzeb mieszkańców. Współpraca gminy z organizacjami odbywa się w formach 
finansowych oraz pozafinansowych. Przedmiotem współpracy natomiast jest realizacja zadań 
publicznych w zakresie w szczególności wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej, ochrona  
i promocja zdrowia, wspieranie ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego, 
jak i również działalności na rzecz osób niepełnosprawnych. W związku z powyższym przedkładany 
niniejszy projekt jest w celu podjęcia dla Rady. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Pan Oleśków, proszę bardzo, oddaję głos.  
Radny Norbert Oleśków 
- Ja chciałem tylko zapytać, czy jest jakaś różnica między tym programem tegorocznym,  
a przyszłorocznym? Czy to jest kwestia tylko nazewnictwa, jeżeli chodzi o rok? Czy coś się zmieniło? 
Czy to jest po prostu ten sam plan, który musimy po prostu zatwierdzić na przyszły rok?  
Naczelnik wydziału USCO Magdalena Andrzejewska 
- Program współpracy z organizacjami na rok 2024 jest właściwie w niezmiennym zakresie, jak był  
w roku 2023.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Czy jeszcze ktoś ma pytania? Nie widzę, w związku z tym proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie 
wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt, 13. 
rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XI/88/2019 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia  
29 sierpnia 2019 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu drogowego, druk numer 7. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Z-ca naczelnika wydziału DIR Paulina Andreatto-Król 
- Szanowni Państwo, przedłożony projekt uchwały dotyczy prośby do szanownej Rady o wyrażenie 
zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu drogowego. Zgoda 
ta jest niezbędna z uwagi na art. 22 ust. 2 ustawy o funduszu rozwoju przewozów autobusowych  



o charakterze użyteczności publicznej. Jednocześnie, by Gmina Chojna mogła wnioskować o dopłatę 
w ramach Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych, między innymi niezbędne jest zawarcie 
przedmiotowej umowy. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Czy są pytania odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę. Proszę o głosowanie. Dziękuję.  
Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt. 
15. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 
nieruchomości na okres dłuższy niż trzy lata. Druk numer 9. Przepraszam. Pominąłem jeden punkt. 
Przepraszam. Wracamy. Punkt 14. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji 
celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  
do rejestru zabytków zlokalizowanych na terenie Gminy Chojna. Druk numer 8. Proszę o stanowiska 
Komisji, Komisja Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Z-ca naczelnika wydziału DIR Paulina Andreatto-Król 
- Szanowni Państwo, na poprzedniej sesji Rady Miejskiej została podjęta uchwała określająca zasady 
udzielania dotacji w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Aktualnie przedłożony 
projekt uchwały jest kolejnym etapem mającym na celu przyznanie dotacji konkretnym 
beneficjentom. Warunkiem przyznania dotacji celowej jest podjęcie przez szanowną Radę niniejszej 
uchwały. Ponadto niniejsza uchwała będzie podstawą dla poszczególnych beneficjentów  
do ogłoszenia oraz przeprowadzenia postępowania zakupowego. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy mają Państwo pytania odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, w związku z tym 
proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został 
przyjęty jednogłośnie. Teraz mamy punkt 15. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości na okres dłuższy niż trzy lata. Druk numer 9. 
Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Naczelnik wydziału GN Barbara Krygiel 



- Szanowni Państwo, w związku z zakończeniem dzierżawy nieruchomości zabudowanej Stacją Bazową 
Telefonii Komórkowej, stanowiącej część działki o numerze 332/4 położonej w obrębie Lisie Pole 
Gmina Chojna, dotychczasowy dzierżawca przedmiotowej nieruchomości Orange Polska wystąpił  
o zawarcie ponownej umowy dzierżawy terenu na czas oznaczony 10 lat. Stacja Bazowa Telefonii 
Komórkowej MASZT wraz z drogą dojazdową została wybudowana w 2001 roku do celów przekazu 
sygnału telefonicznego. Stosownie do art. 37 ust. 4 ustawy o gospodarce nieruchomościami  
do kompetencji Rady Miejskiej w Chojnie należy wyrażenie zgody na zawieranie umów dzierżawy 
nieruchomości na okres powyżej trzech lat, przy jednoczesnym odstąpieniu od obowiązku 
przetargowego zawarcia umowy. Mając powyższe na uwadze, niezbędne jest przedłożenie niniejszej 
uchwały pod obrady Rady Miejskiej w Chojnie. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- [niesłyszalne] Naczelnik odnosi przedstawionego projektu? Nie widzę, proszę o głosowanie. Dziękuję. 
Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 
16., druk numer 10 - wykreślony. Przechodzimy do punktu 17. rozpatrzenie projektu uchwały  
w sprawie nadania nazwy ulicy Chabrowa, druk numer 11. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja 
Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Naczelnik wydziału GN Barbara Krygiel 
- Szanowni Państwo, działka o numerze 120/12 położona w obrębie 5 miasta Chojna stanowi 
wewnętrzną drogę będącą współwłasnością osób fizycznych. Wszyscy współwłaściciele wyrazili zgodę 
i chęć nadania nazwy ulicy, proponując jej nazwę na ulicę Chabrowa. Potrzeba nadania nazwy ulicy 
związana jest z rozbudową budownictwa mieszkalnego jednorodzinnego, jak również nadania 
numeracji porządkowej nowym budynkom mieszkalnym. Przebieg ulicy zaznaczony został na 
załączniku graficznym będącym załącznikiem do niniejszej uchwały. Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 
ustawy o samorządzie gminnym, do właściwości Rady należy podejmowanie uchwał w sprawach herbu 
gminy, nazw ulic i placów będącymi drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu 
ustawy o drogach publicznych. Wobec powyższego Rada Miejska w Chojnie jest właściwie w sprawie 
nadania nazwy ulicy. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Pytania do Pani Naczelnik odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, w związku z tym proszę o 
głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty 
jednogłośnie. Punkt kolejny. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
Jabłonkowa. Druk numer 12. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.   
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 



- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnie Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Naczelnik wydziału GN Barbara Krygiel 
- Szanowni Państwo, tutaj sytuacja analogiczna jak do poprzedniej uchwały. Działka numer 36/321 
położona w obrębie 8 miasta Chojna stanowi wewnętrzną drogę będącą współwłasnością osób 
fizycznych. Wszyscy współwłaściciele złożyli wniosek o nadanie nazwy ulicy, proponując jej nazwę ulica 
Jabłonkowa. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Nie widzę, w związku z tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję, na podstawie wyników głosowania 
stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt, 19. wolne wnioski i informacje.  
Kto z Państwa chciałby zabrać głos? Radny Oleśków, proszę bardzo.  
Radny Norbert Oleśków 
- Ja mam króciutką taką prośbę do służb, które w Chojnie zajmują się bezpieczeństwem i zdrowiem 
mieszkańców, a szczególnie mi tu chodzi o mieszkańców ulicy Owocowej, którzy są troszkę po 
macoszemu traktowani. Powiem szczerze, część ulicy Owocowej. Pierwsza część, mam czasami 
wrażenie, że ulica Owocowa kończy się na skrzyżowaniu z Willową, ponieważ do ulicy Willowej od ulicy 
Łyżwiarskiej jest droga oświetlona i odśnieżona, natomiast od skrzyżowania Owocowej i Willowej stoją 
przy drodze trzy lampy, z których trzech świeci ledwo jedna. No i dzisiaj było też widać, że odśnieżone 
tylko było do ulicy Willowej, a dalej to po prostu czasami mam wrażenie, że ludzie, że zapominani są 
ci mieszkańcy tej części ulicy Owocowej. A to piękna ulica wiodąca do pięknej, nowej drogi gminnej. 
Szkoda, że przez kawałek... Też Owocowej, ale już niestety inny zarząd [śmiech]. Proszę pamiętać o tej 
części Owocowej od ulicy Willowej w kierunku, to jest południowym. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Ja proszę również pamiętać o Słonecznej. A czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę 
bardzo, Radna Szczygieł. Oddaję głos.  
Radna Halina Szczygieł 
- Pani Burmistrz, ja mam pytanie, czy awaria ta wody na lotnisku będzie w dłuższym okresie?  
Bo widziałam już beczkowozy, czy to jest, dzisiaj się skończy, czy tylko to jest Sikorskiego, czy dotyczy 
całego lotniska?  
Burmistrz Barbara Rawecka 
- Pani Radna, to dotyczy oczywiście lotniska, ale ja nie wiem, jak długo będzie trwała, bo to usuwają 
już tam fachowcy. Jedno beczkowóz tylko dojechał dlatego, że ponieważ jest to awaria, ludzie  
w większości nie byli świadomi tego, że nie będzie wody. I dlatego decyzją moją dostarczyliśmy wodę 
po to, żeby zabezpieczyć ludzi, żeby nie byli po prostu pozbawieni wody. Ale to ja nie wiem, być może 
to dzisiaj będzie skończone. I tak podejrzewam, że dwie godziny jeszcze. Już wiemy wszystko. Ale to 
tak w życiu bywa, ale uważałam, że naszym obowiązkiem jest dostarczenie wody zarówno 
mieszkańcom, jak i szkole, bo jednak tam osoby mieszkają, a nikt nie wiedział, że będzie awaria,  
więc dlatego też postanowiliśmy dostarczyć tę wodę.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos? Nie ma, tak? Szanowni Państwo, w związku  
z wyczerpaniem się porządku obrad w dniu dzisiejszym, serdecznie Państwu dziękuję. Zamykam 
obrady sesji Rady Miejskiej. Dziękuję bardzo. Życzę miłego popołudnia. Do zobaczenia.  


